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PROTOKOLL 

fört vid ordinarie årsmöte med SPF Seniorerna Romele på Medborgarhuset i  

Genarp den 13 februari 2019 

Ordförande Gunnar Olsson hälsar alla välkomna till årets årsmöte. Det är roligt att se så 

många som sluter upp. Han riktar också ett särskilt välkommen till våra hedersmedlemmar. 

Slutligen välkomnar han kantor Kerstin Larsson som ska spela under parentationen.  

Parentationen hölls över de medlemmar som avlidit under året och ett ljus tändes för var 

och en. Evald Dahlberg och Nils Vegard. Därefter hölls en tyst minut och kantorn spelade 

ytterligare ett musikstycke. 

 

1. Ordf Gunnar O förklarade årsmötet öppnat. 

2. Gunnar Olsson valdes att leda stämman. 

3. Dagordningen godkändes och 86 röstberättigade ingår i dagens röstlängd. 

4. Som sekreterare under mötet valdes Sivert Gardell. 

5. Som justeringspersoner och tillika rösträknare valdes Monica Olsson och Elisabeth 

Saltin. 

6. Stämman ansågs vara utlyst i behörig ordning via föreningens hemsida och ett extra 

informationsblad i programbladet. 

7. Sekreteraren läste upp verksamhetsberättelsen som godkändes och lades till 

handlingarna. Den har delats ut till medlemmarna på mötet och har legat på 

föreningens hemsida. 

8. Kassör Alf Jiveke presenterade resultat- och balansräkningarna. Det kom kritik på att 

redovisningen inte visade inkomster och utgifter var för sig utan endast utfallet 

visades. Detta gjorde redovisningen svår att tyda. Detta beror på att kassören nu 

använder Visma datorprogram och då kommer denna uppställning fram. Men 

eftersom revisorerna har gått genom alla räkenskaper och sett att allt stämmer så 

finns det inga felaktigheter. Även redovisningen av balansräkningen kritiserades 

eftersom utgående balans från 2017 ska finnas med och vara samma som ingående 

balans för 2018. Detta saknades i redovisningen. Dessutom visade inte 

uppställningen att summan för tillgångarna var samma som summan för eget kapital 

och skulder. Men beloppen fanns i uppställningen så inget fel fanns i själva 

hanteringen.  

9. Den ekonomiska redovisningen godkändes efter löfte om att göra bättre nästa år. 

Det överskott som finns förs över till årets budget. 

10. Revisor Lars-Göran Sundblad läste upp sin revisionsberättelse och föreslog 

ansvarsfrihet för styrelsen.  

11. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2018 års verksamhet. 
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12. Budgeten för 2019 godkändes men även den redovisningen bör redovisas med 

inkomster och utgifter. 

13. Styrelsen föreslår att medlemsavgiften för 2020 ska vara 300kr. Höjningen beror till 

största delen på att föreningen får betala 30kr mer per medlem till förbundet. 

Årsmötet beslutade att följa förslaget. 

14. Inga motioner har kommit in. 

15. Antalet styrelseledamöter ska fortsatt vara 7 ordinarie och två suppleanter. 

16. Till ordförande omvaldes Gunnar Olsson på ett år. 

17. Till ordinarie ledamöter på 2 år omvaldes Alf Jiveke och Kent Persson. Ann-Marie El 

Baba nyvaldes på två år. Bertil Johansson, Bertil Thörncrantz och Sivert Gardell står 

kvar på ytterligare ett år. Som suppleanter på ett år omvaldes Ann-Marie Peterson 

och Roland Bengtsson nyvaldes på ett år. 

18. Som revisorer valdes Lars-Göran Sundblad på 2 år och Claes-Göran Olsson på ett år 

och som suppleant valdes Ann-Christin Sandell på ett år. 

19. Till ombud på distriktsstämma valdes Gunnar Olsson och Sivert Gardell. 

20. Till representanter i Genarps byalag omvaldes Allan Ljungstedt och Lars Dahlqvist på 

ett år. 

21. Till ledamöter i de lokala pensionärsråden omvaldes för Genarp John E Nilsson och 

Maj-Britt Dahlqvist på ett år och nyvaldes Ingemar Röriksson på ett år och för 

Veberöd omvaldes Birger Bengtsson och Elisabeth Saltin på ett år och nyvaldes 

Gudrun Gardell på ett år. 

22. Till värdinnor för möten på Medborgarhuset i Genarp omvaldes Ann-Mari Peterson, 

Eivor Svensson, Karin Andersson och Gun Alvrud på ett år och för möten på 

Vevrehemmet i Veberöd omvaldes Sonja Sandell, Ethel Carlsson och Ulla Jakobsson 

på ett år och nyvaldes Karin Nilsson på ett år. Till lotteriansvariga omvaldes Ulla 

Jakobsson på ett år och nyvaldes Yvonne Dahlberg likaledes på ett år. Gunnar Olsson 

informerade också om övriga funktionärer som styrelsen har tagit fram: 

Rekryteringssansvarig i Veberöd är Ulla Jakobsson och i Genarp Roland Bengtsson. 

Ulla J passade på att påpeka att hon inte har fått veta till vilka 67-åringar föreningen 

har skickat en inbjudan att vara med i föreningen. Studieansvarig är Alf Jiveke, 

Hörselombud Sivert Gardell, Synombud Alf Jiveke, färdtjänstombud i Genarp är Ann-

Mari Peterson och i Veberöd är Ulla Jakobsson. Trafikombud är Roland Bengtsson. 

23. Beslutades att antalet ledamöter i valberedningen ska vara tre. 

24. Till valberedning omvaldes Elsa Falkman och Ingemar Röriksson och nyvaldes Arne 

Jarl alla på ett år. 

25. Under övriga frågor påpekades att vänmedlemmar inte har fått inbetalningskort. 

Detta ska styrelsen ombesörja snarast. Kassören meddelade också att de som 

felaktigt har betalat medlemsavgiften till föreningen kommer att få tillbaka sina 

pengar om de meddelar honom vilket kontonummer pengarna ska sättas in på. 

26. Gunnar O tackade för visat intresse under årsmötesförhandlingarna och förklarade 

årsmötet avslutat. 

_________________________________ 
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Efter årsmötet avtackades de ledamöter och funktionärer som nu slutar sina 

uppdrag: styrelseledamoten Hans Andersson som har suttit med i styrelsen under ett 

par omgångar, sammanlagt i 5 år och har under de sista åren haft ansvar för resorna, 

Gunilla Matson som har varit värdinna i Veberöd och Anita Jönsson som har varit 

lotteriansvarig. De avtackades med varsin fin blombukett. 

 

Vid protokollet 

 

…………………………………………………….. …………………………………………………………. 

Sivert Gardell sekr    Gunnar Olsson ordf 

 

 

 

Justeras 

 

………………………………………………………… ……………………………………………………….. 

Elisabeth Saltin   Monica Olsson 


